
Zastupnik u Skupštini Kantona Sarajevo
Elvis Vreto
26. Radna sjednica 
Sarajevo, 16.06.2020. godine

Dostaviti:
Bosna i Hercegovina

Federacija Bosne i Hercegovine
Kanton Sarajevo

Skupština Kantona Sarajevo
n/r predsjedavajući Skupštine Kantona Sarajevo

Uputiti: Vlada Kantona Sarajevo
                                            Ministarstvo za prostorno uređenje, građenje i zaštitu

okoliša 
                                                                    Ministarstvo komunalne privrede i

infrastrukture 
                                                     
                                                                                                       

PREDMET:  PITANJE 
Poštovani,
Na osnovu člana 106. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene novine Kantona
Sarajevo", broj 25/10, 14/11, 19/11, 7/12, 26/12), Vladi Kantona Sarajevo, tačnije resornom
ministarstvu  postavljam pitanje  svjestan injenica da je pandemija promjenilač
prioritete  rada,  ali  zašto  pola  godine  nemamo  informaciju  o  sanaciji
deponije  Smiljevi i,  podsje am  da  smo  zaklju kom  obavezali  Vladu  ić ć č
nadležno  ministarstvo   da  se  za  svaku  sjednicu  pripremi  nevedenu
informaciju koja e biti jedna od ta aka dnevnog reda do normalizacijeć č
stanja na deponiji Smiljevi i ?ć

                                                             Obrazloženje : 
Zaključkom  od  25.09.2019.  godine  koji  je  predložio  zastupnik  Zvonko  Marić  u  vidu
inicijative,  a  SKS usvojila,   traži  se  da  se  svake  radne sjednice   Skupštini  KS dostavlja
informacija  kao  stalna   tačka  dnevnog  reda  o  sanaciji  za  deponiju  Smiljevići  –do
normalizacije stanja. Skupština Kantona Sarajevo je održala i tematsku sjednicu u oktobru
2019. godine na ovu temu, informacija je dostavljana na sjednici  u novembru 2019. godine
za period ( 0d 08.10 do 11.11 ) zatim na sjednici u  decembru 2019. godine za period ( od
12.11 do 06.12 ) a nakon toga SKS nije dostvaljana navedena informacija. Svjestan činjenice
da su se prioriteti promjenili posebno pojavom pandemije, ipak tražim da od naredne sjednice
imamo informaciju od strane Vlade shodno obavezi po navedenom zaključku zbog složenosti
problema  o sanaciji  deponije Smiljevići.  
     

S poštovanjem
_______________
Elvis Vreto 
Zastupnik u Skupštini Kantona Sarajevo 




